
 
 

Årsmelding 2024 for Sunndal Næringsforening 

 

Styret har i 2024 bestått av følgende medlemmer: 
Dag Sverre Sæsbøe, valgt til styreleder for 1 år  2023-2024, på valg 2025 
Tine Grytnes Laskerud, styremedlem   2024-2025, på valg 2026 
valgt til nestleder for 1 år 

Rune Midthaug, styremedlem    2024 - 2025 på valg 2026 

Anne Melkild, styremedlem    2024 - 2025 på valg 2026 

Bent Ivar Sæther, styremedlem    2023 - 2024 på valg 2025 

Ane Nerdal, styremedlem    2023 - 2024 på valg 2025 

Varamedlemmer: 

Varamedlemmer (valgt for ett år av gangen): 

Ola Ulvund           2024   1 år, på valg 2025 

Gunn Laila Buskland     2024   1 år, på valg 2025 

 

Sunndal Næringsforening (SNF) hadde 65 betalende medlemmer i 2024 og 3 nye medlemmer som er unntatt 

medlemskontingent i innmeldingsåret. Totalt antall medlemmer er 68 (65 i 2023).  

Alti med 30 forretninger er registrert som ett medlem.  

 

Det har vært gjennomført 7 styremøter i 2024.  

 

Styrets leder har deltatt i følgende styrer/komiteer:  

Miljøkonferansen Midt-Norge  Medlem arbeidsgruppe 

Forprosjekt Aktivitetshus           Medlem prosjektgruppe  

Demensforeningen   Medlem arbeidsgruppe 

Julelys i sentrum   SNF er initiativtager til prosjektgruppe 

Valgkomite Sunndal Næringsselskap Utpeke en representant for Næringslivet til styret i SUNS 

 

 

Representanter fra SNF har deltatt i følgende forum: 

Ane Nerdal og Gunn Laila Buskland har deltatt i Arbeidsutvalg Reise, kultur og handel.  

 

SNF har pekt ut Eirik Bræin Gikling som næringslivsrepresentant i styret i Sunndal Næringsselskap. 
 

2024: Tildeling av tilskudd fra Sunndalsfondet. 

Sunndalsfondet gir tilskudd til nærings- og bedriftsretta tiltak som har som mål å bidra til positiv utvikling i 

Sunndal. Fondet har en årlig ramme på inntil kr 500 000 til disposisjon, og det er styret i Sunndal 

Næringsforening som er fondsstyre. Fondsstyret har for 2024 mottatt en rekke gode prosjektsøknader. Alle 

solide og seriøse søknader med lokal forankring og forretningsadresse i Sunndal. 

Prosjektsøknaden må ha en beskrivelse av tiltakets eller prosjektets fokus på følgende bærekraftmål:  

• Klima/miljø 
• Sosial bærekraft herunder samfunnsnytte og livskvalitet 



 
 

• Økonomisk bærekraft – prosjektets levedyktighet 

Prosjektets fokus på bærekraftig utvikling lå særlig til grunn i behandlingen av tildelinger også i 2024. 

Fondsstyret besluttet å yte tilskudd til fem selskap: 

Rallarn Drift og Scene tildelt 15 000 til konsertrekke på onsdager 

Nofima tildelt 85 000 til gjennomføring av konferansen Fremtidens Smoltproduksjon 

Smaksrik v/Jamiel AlHasan tildelt 30 000 til etablering av ny asia-butikk 

Timian på Fart´n tildelt 50 000 til etableringen av en foodtruck på Holsskeidet 

Ottem Resirk tildelt 70 000 til prosjektet «Urban vind og solenergiproduksjon» 

Prosjektene svarte godt ut på utlysningen og dekker bredt hva angår bærekraft samlet sett. I alt fra selve 
gjennomføringen i enkeltdeler av prosjektene til helhetsperspektivet, med fokus på fornybar energi og 
satsning mot mer bærekraftig turisme, kortreiste opplevelser og tilbud som generer god livskvalitet og 
folkehelse. Fondsstyret trekker også frem at prosjektene vil bidra til en positiv utvikling i Sunndal både med 
tanke på omdømme, bolyst og ei grønnere fremtid 

Styret gjør oppmerksom på at styremedlem Tine Grytnes Laskerud erklærte seg inhabil i behandlingen av 
Nofima da hun sitter i styret til Nofima. 

Varamedlem Gunn Laila Buskland deltok ikke i tildelingsmøte da hun sto som en søkerne til fondet. 

 

2024: Uttalelser i fbm offentlig høringer: 

 

Høringsuttalelse fra Sunndal Næringsforening til kommuneplanens samfunnsdel 2024-2036 – 

28.11.2024 
Sunndal Næringsforening anerkjente arbeidet som lå bak planen og ser positivt på kommunens ambisjoner 

for en bærekraftig og attraktiv fremtid. Likevel ønsker SNF å komme med innspill for å styrke planen og 

realisere Sunndals fulle potensial. Deriblant ble det pekt på å endre målsetting fra stabilt til voksende 

folketall. Sunndal kommune har satt mål om et stabilt folketall. SNF mente dette måtte revideres til et mål 

om befolkningsvekst. Det ble pekt på at Sunndal mangler tilstrekkelig tilgjengelig nærings- og boligareal. 

Dette begrenser mulighetene for vekst og utvikling. SNF etterlyste en konkret plan for: Identifisering og 

tilrettelegging av nye næringsarealer, inkludert areal nært sentrum for etablering av tjenester som skaper 

aktivitet. En helhetlig boligpolitikk som tilbyr et variert utvalg av boliger for alle livsfaser. Plan for 

oppgradering av eksisterende infrastruktur for å møte behovene til et økende folketall. SNF etterlyste også 

arbeid for Sunndal som industrihub i Møre og Romsdal Vi ønsker å fremheve Sunndals posisjon som én av 

åtte identifiserte industrihubber i Møre og Romsdal, basert på Ernst & Young-rapporten Grønt industriløft. 

Denne statusen gir unike muligheter for utvikling og vekst innen grønn industri. For å bygge videre på dette 

kom SNF i høringen med en rekke anbefalinger.  



 
 

Et tettere samarbeid med regionale og nasjonale aktører for å tiltrekke investeringer. Høringsuttalen belyste 

også at Sirkulære Sunndal og Hydro Aluminium Hydro Aluminium Sunndal gir en unik mulighet for å 

posisjonere Sunndal som en leder innen sirkulær økonomi.  
 

 

Uttale fra Sunndal Næringsforening vedr. fylkeskommunedirektørens forslag til bevilgning til 

Todalsfjordprosjektet og forslag om kutt i fergetilbudet. 

06.11.2024 
 

Sunndal Næringsforening ser med uro på de foreslåtte kuttene som vil ramme fergetilbudet mellom 

Surnadal og Sunndal hardt. Dette er en særdeles viktig strekning som næringsliv og samfunnsliv er helt 

avhengig av. Både næringslivet, det offentlige, pendlere og andre reisende blir etter næringsforeningens 

oppfatning hardt rammet dersom de foreslåtte kuttene blir vedtatt.  Sunndal Næringsforening krever at 

fergetilbudet opprettholdes minimum på dagens nivå, fram til det særdeles viktige fergeavløsningsprosjektet 

Todalsfjordprosjektet er realisert. Skulle fylkestinget likevel vedta å kutte i tilbudet, ber vi om at det man 

sparer på å kutte på strekningen Kvanne-Rykkjem blir satt av til Todalsfjordprosjektet.  Todalsfjordprosjektet 

er svært viktig for næringsliv og samfunnsliv på indre Nordmøre. Det har siden 1930-tallet vært arbeidet for 

å realisere en fergefri forbindelse mellom Surnadal og Sunndal. Sunndal Næringsforening er derfor tilfreds 

med at Todalsfjordprosjektet nå er neste store fylkeskommunale fergeavløsningsprosjekt som skal realiseres 

i Møre og Romsdal. Sunndal Næringsforening er opptatt av at det må bli fremdrift i prosjektet, og ber om at 

det settes av tilstrekkelig med midler allerede fra 2025, slik at reguleringsarbeidet kan igangsettes utover de 

foreslåtte vindmålingene. 

 

Høringsuttale til revidering av vedtekter for næringsfondet og retningslinjer for landbruksfondet. 

13.08.2024 
 

Sunndal Næringsforening (SNF) synes det er foretatt fornuftige og viktige revideringer av henholdsvis 

næringsfondets vedtekter og retningslinjer for landbruksfondet og har følgende merknader/tillegg: 

1. Det er slik SNF ser det formålstjenlig at det er benevnelsen næringsutvikling og ikke 
samfunnsutvikling som benyttes i vedtektene. 

2. SNF ønsker at en revidering av næringsfondets vedtekter innbefatter fondets ståsted til og kriterier 
for søkers bevissthet og strategier rundt det å nå FNs bærekraftsmål og at de virksomheter og 
prosjekter som aktivt arbeider med å nå disse vil prioriteres. 

3. I paragraf 6 - punkt 5 i næringsfondets vedtekter mener SNF at ordlyd med fordel kan endres til: 
Omsøkt tiltak/prosjekt skal som hovedregel ikke være påbegynt før søknaden er avgjort.  

 

  
 

Arrangementer 2024: Næringsforum, frokostmøter, julelunsj og annet 
 

Næringsforum 15.05.24 – Velferdshuset, Hydro 
27 deltakere 

 

Agenda: 



 
 

Velkommen og siste nytt fra SNF v/styreleder Dag Sverre Sæsbøe  

Info fra Hydro v/fabrikksjef Wenche Eldegard  

Politiet og næringslivet i Sunndal Innledning v/politistasjonssjef Lars Olav Melkild  

PST informerer om trusselbildet mot lokalt næringsliv v/PST Møre og Romsdal 

Politiets samarbeid med næringslivet v/næringslivskontakt i Møre og Romsdal PD. Kjell Arne Hestad  

Sunndal som reisemål – hovedfunn fra analyse og presentasjon av utviklingsmuligheter v/Sigrun Rødset 

 

Næringsforum 28.11.24 – Kantinen ved Statkraft/Statnett 
62 deltakere  

 

Agenda:  
Velkommen og siste nytt fra SNF v/styreleder Dag Sverre Sæsbøe 

Hydro Sunndal - status og strategisk retning v/fabrikksjef Wenche Eldegard 

Næringsnytt fra Sunndal kommune v/ leder for avdeling for samfunnsutvikling Malene Aaram Vike 

Orientering fra Statkraft v/ kraftverkssjef Møre og Romsdal Per Ivar Ingstad 

Orientering fra Statnett v/ prosjektleder Nye Aura transformaterstasjon Morten Indbryn 

 

Frokostmøte 24.januar  

Tema: Næringsliv, kompetanse, nettverk og utvikling. Muligheter og samspill i vår region. 

 

46 deltakere. 

Sunndal Næringsselskap ved Tove-Lise Torve innledet rundt hvilke kompetansebehov har næringslivet i 
Sunndal før en rekke lokale og regionale kompetanse- og utviklingsmiljø fortalte om og belyste muligheter 
og utfordringer i vår region. BokstavVerkstedet og Stratego fikk som nye medlemmer i SNF i tillegg 
presentert seg ved dette møtet. 
 
 

Frokostmøte 18.mars i forlengelse av årsmøte 

Tema: Fremtidas Sunndal. 

41 deltakere 

 

I møtet ble det gitt orienteringer fra tre spennende og fremtidsretta prosjekter i Sunndal. 

Tettstedsprosjektet - Et sentrum for fremtida v/ Malen Aaram Vike leder for avdeling for samfunnsutvikling 
Sunndal Kommune 

Forprosjektet Sirkulære Sunndal – Industrielle symbioser v/ Tove-Lise Torve og Torstein Ottem 

Forprosjekt Aktivitetshus status ved Sigrun Rødset/Emil Bråten 

Presentasjoner av nye medlemmer i Sunndal Næringsforening – Claessen og Johnsen og Øra Elektro 



 
 
 

 

 

 

Frokostmøte SNF 5.september  

Tema: Kompetanse og rekruttering 

 

35 deltakere. 

Hva vet vi om kompetanse og rekrutteringsutfordringene lokalt og regionalt var et sentralt tema for møtet 

så vel som ordninger, muligheter og inspirasjon til nye samhandlingsarenaer. Møtet ble arrangert i 

samarbeid med kompetansemeglerordningen og på agendaen sto gjennomgang av hovedfunn etter 

innspillsrunder på tematikken fra Nordmøre, inspirasjonsforedrag fra Kompani Sløyd i Rauma, hvordan man 

kan se entreprenørskapsarbeidet som en del av rekrutteringsarbeidet og en orientering rundt 

Kompetansemeglerordninger. 

 

Økonomilunsj 31.10.2024.  

 

Deltakere: 22 

Et arrangement i samarbeid med Admento, HMS-tjenesten og Sparebank1 SMN. 

Samarbeidspartene Admento og HMS-tjenesten tok initiativ til å møtet omkring dyrtid og hvordan ansattes 

økonomiske utfordringer kan påvirke både den ansatte og din bedrift  

Økonomilunsjen hadde et todelt program. Del to var en presentasjon konjunkturbarometeret hvor Karin 

Norli fra Sparebank1 SMN presenterer de økonomiske trekkene som påvirker Sunndal. Et fast og populært 

innslag på høstprogrammet for Sunndal Næringsforening. 

 

 

Julelunsj ved Ødegaards Bistro 12.12.2024 
 

35 deltakere. 

Agenda: Siste nytt fra Sunndal Næringsforening, Innovasjon Norge og Møre og Romsdal Fylkeskommune 

orienterte om Grønt Industriløft. 

 

 

__________________  __________________  ___________________ 

Dag Sverre Sæsbøe, leder  Ane Nerdal               Tine Grytnes Laskerud 

 

___________________  ___________________  _________________  

Rune Midthaug            Bent Ivar Sæter   Anne Melkild 


